





10月12日,坐落于张家界武陵源天子山的空中田园稻谷开始收割,仙境家园一般的感觉吸引众多游人前往体验。

空中田园 120 余亩斜坡梯形良田海拔 1000 余米,三面都是悬崖峭壁,周围峰峦叠翠,林木参天,犹如一幅气势磅礴的自然山水画,使人有 青峰鸣翠,高山响流泉,身在田园里,如上彩云间 之感。

张洪涛 摄

On October 12, the rice harvest began in the Sky Field located in the Tianzi Mountain, Wulingyuan, Zhangjiajie. The fairyland-like feeling attracted many tourists to experience it.

The Sky Field has more than 120 mu of sloping terraced farmland at an altitude of more than 1,000 meters. It is surrounded by cliffs on three sides, and encircled by green peaks and towering trees. It is like a majestic natural landscape painting, which makes people feel like "the green peaks are ringing, the mountains are ringing with flowing springs, being in the field is like being among the colorful clouds."

Photographed by Zhang Hongtao

▲10月10日清晨,俯瞰人潮溪,群山若隐若现,雾绕山峦,云雾飘飘,空气中弥漫着 一股清新的味道,让人心旷神怡。 向金次 摄

On the early morning of October 10, overlooking Renchaoxi, the mountains were partly hidden and partly visible, fog wreathed the mountains, clouds and mist were floating, and there was a fresh smell in the air, which made people feel relaxed and happy.

Photographed by Xiang Jinci



▲蓝天,树萌,溪流,在慈利县零阳街道青山村有一处滩涂,如今成了露营、烧烤网红 打卡地,春夏秋三季约上三五好友聚齐在这里,好不惬意。

黄岳云 权三 摄

Blue sky, tree shades and streams. There is a shoal in Qingshan Village, Lingyang Street, Cili County, which has become an "Internet-famous" check-in place for camping and barbecue. In spring, summer and autumn, friends gather here, it is so comfortable.

Photographed by Huang Yueyun & Quan San



▲10月11日,武陵源区协合乡插旗峪社区栖漫民宿,清晨的阳光 从山坳冉冉升起后,照射在民宿窗户上,再倒影在水中后,派生出多个 太阳同框的神奇画面。 邓道理 摄

On October 11, at Qiman Homestay, Chaqiyu Community, Xiehe Township, Wulingyuan District, the early morning sunlight slowly rose from the mountain col, shone on the windows of the homestay, and then reflected in the water, creating a magical scene with multiple suns.

Photographed by Deng Daoli